



Questions and Answers # 2

Date: September 28, 2023

Project: Janitorial Services: Kentville Research and Development Centre

Bidders must make sure that their bids are based on the latest version of the tender documents published and take into consideration the following amendments and information, including any information provided on amendments or Q&A previously published for this project.

Bidders that do not comply with this requirement will be discarded.

1. Question

Please clarify. 10.1 Use individual packaged alcohol wipes to clean the mouth piece of telephones. One alcohol wipe per telephone. Please clarify the frequency of this being done.

1. Answer

This falls under Section 10.0 Work to be Performed Daily

All other terms and conditions remain the same.

Questions & Réponses # 2

Date: Le 28 septembre 2023

Projet: Services d'entretien ménager: Centre de recherche et de développement de Kentville

Les soumissionnaires doivent s'assurer que leurs propositions soient basées sur la version la plus récente des documents de soumission publiés et prennent en considération les informations ci-dessous, incluant toute information déjà publiée lors des amendements ou Q&R antérieurs.

Les propositions ne respectant pas cette exigence seront rejetées.

1. Question

Veillez clarifier la sous-section 10.1 Utiliser des tampons imbibés à l'alcool emballés individuellement pour nettoyer les combinés des téléphones. Un tampon imbibé à l'alcool par téléphone. Veillez clarifier la fréquence à laquelle cette tâche doit être effectuée.

1. Réponse

Cette sous-section fait partie de la section 10.0 Travaux à exécuter tous les jours.

Toutes les autres conditions et exigences demeurent inchangées.